
 

SRPDŠ při ZŠ Dolní Kralovice, z.s. 

Školní 1 IČ: 05999740   
257 68 Dolní Kralovice bankovní spojení: 279687718/0300  

Zápis z jednání Výboru 

SRPDŠ při ZŠ Dolní Kralovice, z.s. 

 

Datum a místo konání: 

21.9.2020 v Dolních Kralovicích 

 

Přítomni: 

viz listina přítomných 

 

Program: 

1. Informace ze ZŠ Dolní Kralovice 

2. Rozpočet SRPDŠ při ZŠ Dolní Kralovice, z.s. 

3. Ostatní  

 

 

Průběh jednání: 

 

V úvodu jednání si vzal slovo p Vaněk (jednání se účastnil místo nepřítomné členky výboru 

Veroniky Vaňkové) a vyjádřil nesouhlas s dopisem, který vedení SRPDS adresovalo starostovi 

obce. K jeho nesouhlasu se připojily Markéta Jaklová a Veronika Kodetová. 

 

 

1. Informace ze ZŠ Dolní Kralovice 

- žádost o příspěvek na dopravu na bruslení pro 1. třídu ve výši 5 000 Kč (zatím odhad) – návrh 

SRPDŠ předběžně schválil s tím, že konkrétní částka bude schválena až bude známa 

- den otevřených dveří přesunut na jaro kvůli koronaviru – informace budou na webu školy 

v aktualitách nebo na bakalářích 

- škola připravuje on-line výuku pro druhý stupeň přes Google, kde budou vytvořeny jednotlivé 

třídy (tento model bude případně využit i pro první stupeň) 

 

 

2. Rozpočet SRPDŠ při ZŠ Dolní Kralovice, z.s.  

- zatím zůstává stejný jako na konci loňského roku 

- současný zůstatek na BÚ  104 656,54 Kč 

- současný zůstatek hotovost   22 164,00 Kč 

- podrobný rozpočet viz příloha 

 

 

3. Ostatní 

- členské příspěvky odsouhlaseny v minimální výši 200 Kč/žáka 

- karneval – nutná další schůzka SRPDŠ v listopadu před třídními schůzkami, řešit karneval v září 

je předčasné 

 



 

SRPDŠ při ZŠ Dolní Kralovice, z.s. 

Školní 1 IČ: 05999740   
257 68 Dolní Kralovice bankovní spojení: 279687718/0300  

Informace Michala Janečka: návaznost autobusů ve 12:25 není možná kvůli návaznosti dalších 

spojů na výluky u Vlašimi. 

Odpověď pí ředitelky: škola uvolní dětí dříve, aby autobus stihly. 

 

Dotaz Elišky Švejdové: proč nebyly sešity na nový školní rok hromadně objednané prostřednictvím 

školy, když důvěrníci tříd ve školním roce 2018/2019 provedli průzkum ve všech třídách a potvrdili 

tak zájem rodičů o hromadné objednávání? 

Odpověď pí ředitelky: Na jaře se nekonaly třídní schůzky z důvodu uzavření škol, proto jsem se 

rozhodla poslat rodičům seznamy sešitů k nákupu. Navíc se nikdo se zájmem o objednání sešitů 

přes prázdniny neozval.  

 

 

 

 

 

Zapsala: Eliška Švejdová 

 

Ověřil: Michal Janeček   


